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Z á p i s  
 

ze 7. jednání výboru zdravotního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, konaného dne 

30. 3. 2021, od 13.00 hod., VIDEOKONFERENČNĚ 

Přítomni: dle prezenční listiny záznamu o připojení jednotlivých členů k videokonferenci  

Omluveni: MUDr. Martinov,  MUDr. Vajcík 

 

Program jednání:  

Aktuální informace k epidemiologické situaci v kraji i v celé ČR. Stavu v našich 

krajských nemocnicích, zdravotnických a sociálních zařízeních a stavu očkování 

v Královéhradeckém kraji. 

 

Zahájení 

Výbor byl svolán k informování o aktuální epidemiologické situaci v našem kraji.  

Jednání 7. výboru zdravotního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje zahájila ve 13.00 hod 

předsedkyně výboru Ing. Dana Kracíková. Přivítala všechny členy výboru a všechny stálé hosty, 

kteří se videokonference účastnili. Dle přihlášených členů výboru v počtu 13, je výbor 

usnášeníschopný. 

Ing. Kracíková v úvodu předala slovo MUDr. Finkovi 

Ten krátce informoval o stále pobíhajícím očkování, testování, dodávkách vakcín a dále vyzval 

členy výboru k otázkám k aktuální situaci v kraji. 

 

 Ing. Kracíková 

Vznesla dotaz k panu Řezníčkovi, z podnětu praktických lékařů regionu Jičínska, kde si stěžovali 

na nedostatek vakcín, s tím, že do tohoto regionu se dodává méně vakcín než např. na 

Trutnovsko. 

 

MUDr. Řezníček 

• Očkování stále běží dle plánovaných dodávek a harmonogramů, očkovacích látek je stále 

méně než by bylo potřeba. Očkuje se ve všech nemocnicích, v této chvíli je ve frontách 

celkem za všechny očkovací centra a nemocnice cca 15.000 osob. 

• Pro praktické lékaře se rozváží hned každá dodávka, rozvezlo se asi 1600 dávek za týden. 

Dávky se musí dělit i dle požadavku na očkování a lidí čekajících ve „frontách“. Rozváží 

Královéhradecká lékárna a zástupci KHK. 

• Do kraje by mělo tento týden přijít asi 5500 dávek Astry Zeneca. K dispozici bude začátkem 

příštího týdne, rozvoz zajišťuje vysoutěžený distributor a vše bude rozvezeno praktikům. 

Stíhá se naočkovat vše, co je k dispozici. 

• Onemocnění covidem se rozvolňuje, ze 400 lůžek v krajských nemocnicích je 250 obsazeno 

a 150 volných. Pomalu se chystá snížení počtu „covidových“ lůžek v určených nemocnicích. 

• Při testování klesá počet záchytů jak v PCR, tak i v antigenních testech. Infekce se zdá být už  

méně agresivní. 

 

Další diskutovaná témata: 

• Naplňování počtu očkovaných v určených očkovacích kategoriích (věkových a skupinových 

dle zaměstnání) - očkování probíhá postupně. 

• Nedostatečnost propojení centrálního registračního systému s ISIN,  

• Očkování lidí přes registrační systém, bez znalosti diagnóz a prodělaných nemocí od 

praktických lékařů. 



 2 

???????????????.. 

p?edseda v?boru 

????????????????. 

ov??ovatel z?pisu 

 • Registrační systém nevyřazuje lidi, kteří se zaregistrovali, a po té prodělali onemocnění 

covid-19, který mají potvrzený. 

• Vhodnost očkování těsně po prodělání nemoci covid, doporučená 90denní lhůta. Potřebný 

metodický pokyn z MZ ČR a přenos této informace k občanům. 

• Řešení záchytu nových mutací covid-19 a opatření proti šíření. 

• Zmatečná informace na stránkách MZ ČR o zůstatkových nevyočkovaných vakcínách 

v kraji.  

• Informace o rozeslání informačního letáku s instrukcemi, co dělat při onemocnění covid-19. 

Příprava dalšího letáku pro praktické lékaře pro případ potřeby rentgenu při onemocnění 

covid, s kontakty a pracovní dobou zdravotnického zařízení, kam se mohou poslat pacienti 

s tímto požadavkem.  

Diskutující: 

MUDr. Plzák, MUDr. Fink, Ing. Kracíková, MVDr. Ungerová, MUDr. Šidáková, MUDr. 

Veselý, MUDr. Mašek 

 

Závěr - Ing. Kracíková 

Vzhledem k tomu, že čas, který byl vyhrazen pro toto videokonferenční jednání byl vyčerpán a 

nebyly již další příspěvky ani dotazy do diskuse, předsedkyně výboru poděkovala členům výboru 

a hostům, za účast na 7. jednání výboru zdravotního a v 14.00 hodin jednání ukončila.  

 

 

Příští jednání výboru se koná 19. 4. 2021 

 

 

 

………………………………………….             

               předseda výboru                   

 

 

Zapsala: Nováková Soňa   


